
 

BEDAŞ İŞ SAĞLIĞI İŞ GÜVENLİĞİ 

KURUL TOPLANTISI 

ÖZETİ 

Bedaş Genel Müdürlüğünde, Sendikamızın temsilcilerinin de katıldığı İş Sağlığı ve İş 
Güvenliği Kurulu toplantısı 02.10.2013 tarihinde 09.30’da gerçekleştirmiştir. 

Küçükçekmece de 7 Temmuz da işbaşı yapan kesme-açma personelinin geçirmiş 
olduğu kaza hakkında kurula bilgi verilmesinden sonra, çalışan arkadaşımızın, El ve yüzünde 
2.derece yanıkların oluştuğu, Bağcılar Yanık Hastanesinde 3 hafta özel bakıma tabii 
tutulacağı belirtildi. 

BEDA ‘yı temsilen Dr. Dilek Hanım da katıldığı 51 nolu İSİG Kurul toplantısında, bir 
önceki (50 nolu) toplantı kurul kararları değerlendirmesi yapıldı. 

Yapılan değerlendirmelerde, 

 Haberleşme için alınan telefonlar işletmelere verildiği, 

 Kişisel koruyucuların temininin yapıldığı, 

 Risk analizi işyerlerinde yapılacak işyerlerinde risk değerlendirilmelerinin doğru 
şekilde yapabilmeleri için görevlendirilen ekiplerin eğitimlerinin başladığı, 

 Alt yüklenici (yer altı arıza onarım) da görev üstlenen Alt Yüklenici firmalarının 
iletişim bilgilerinin alındığı,  Alt yükleniciler ile en kısa zamanda görüşülüp tüm 
çalışanlarına kişisel koruyucu malzeme temini konusunda toplantı yapılacağı,  

 Tüm işyerlerinde sağlığa uygunluk kontrolü yapılmaya başlandığı, ayrıca temizlik 
yapan kişilerin yemek dağıtmaması konusunda hassas davranılması gerektiğinin 
bildirildiği, 

 Kaza anında izlenmesi gereken prosedürün oluşturularak, acil durumlar için bir araç 
tahsisi yapılacağı,  

 İş sahamız çok tehlikeli sınıfa girdiğinden çalışan personele yılda 16 saat İ.S.İ.G. 
eğitimi verilmesi gerektiği, 

 Bu eğitimin 4 saatinin birebir,  geri kalan 12 saat inin ise,  Web tabanlı eğitim 
(uzaktan) olması hususunda alt yapı araştırması yapılması, belirtildi. 

 

 



 

 

ALINAN KARARLAR 

 Sendikamızın teklifi olan, İ.S.İ.G. Kurulunun 4 ayrı bölgede de oluşturulması, 

 Sahada kullanılan binek ve sepetli araçların tüm bakımlarının zamanında yapılması ve 
yürür aksamının (lastiklerin) kış şartlarına uygun olması, 

 Araç kullanan çalışan personele güvenli sürüş teknikleri eğitimi aldırılmasının alt 
yapısının hazırlanması,  

 İşyerlerindeki yangın söndürme cihazları için bir firma ile anlaşılıp bakımların 
yapılması,  

 Acil durum eylem planı yazılıp hazırlanarak, senede 2 sefer acil tahliye tatbikatı 
yapılması  

 Çalışan personele,  İ.S.İ.G. bilinci oluşturmak ve bu bilinci yerleştirmek amacıyla 
broşürler hazırlanması,  

 7 Mayıs tarihindeki İ.S.İ.G. haftasında etkin katılımın sağlanması, 

 Her yıl değişik bir ilde devlet tarafından gerçekleştirilen İ.S.İ.G. sempozyumuna katılım 
için alt yapı hazırlığı yapılması 

 Yemeklerin daha kaliteli ve lezzetli olması için sorumluların uyarılması, 

 Yemek menüsü seçimi için bir kurul kurulması, oluşturulan kurula her bölgeden bir 
kişi seçilmesi,  

 İSG uzmanı ve iş hekimlerine işletme konuşmalarına ve sahaya daha hakim olması 
amacıyla telsiz sağlanması, 

 İ.S.İ.G. bilincinin yerleştirilmesi açısından profesyonel olarak bu işle uğraşan tiyatro 
gruplarıyla iletişime geçilmesi için alt yapı oluşturulması, 

 Sahada çalışan personele Manevra ve Kesme-Açma vb. konularında teknik bilgi 
verilmesi amacıyla Azer Bey – Murat Bey – Alparslan Bey Sahada çalışan personel 
olarak Ersin Çelik ve İrfan Toklucu nun katıldığı bir ekip oluşturulması kararları alındı.  

 
 
 
 
 



 

 

SENDİKAMIZIN GÖRÜŞ VE ÖNERİLERİ 

 

Sendikamızın üyelerimizin görüşlerinin alınması amacı ile hazırlamış olduğu anket kurula 
sunuldu. 
 
Anket sonuçlarının bağımsız bir kuruluşa denetletip bir rapor hazırlatacağını ve bu raporun 
bir sonraki İ.S.İ.G. Kurulu toplantısında sunulacağını şube sekreteri Rıdvan Uyar tarafından 
kurula iletildi. 
 
Sahada kullanılan kapalı sistemler hakkında satın alınan firmalarda teknik bilgi alınması 
gerektiği belirtildi. 
 
Şoför konusunda sendikamız fikirlerini tekrar belirtmiş olup Genel Müdür, konuyu Genel 
Müdür Yrd.  Orhan Kaldırım bey le müzakere etmemizi belirtti. 
 
Toplu Sözleşmeden doğan kışlık koruyucu malzeme hakkında görüşlerimiz kurula iletilmiş 
olup genel müdür, insan kaynakları direktörü Ali Ergin bey le bu konuda müzakere etmemizi 
belirtti. 
 
 
 
 
 
 
 


